
Čo Vás priviedlo do Piešťan?

PIKTO. Kedže u vás v knižnici sa konala veľmi zaujímavá konferencia, ktorá sa zapodieva 
ilustráciou vo verejnom priestore. 

Je Vám okruh prednášajúcich známy?

Neviem či mi je dobre známy, ale poznám viacerých ľudí, ktorí počas dvoch dní vystúpili so 
svojimi príspevkami. Poprípade, tak neformálnejšie sme sa mali možnosť zoznámiť aj večer. Sú to 
ľudia, s ktorými sa stretávam aj mimo, nazvem to, tejto akademickej pôdy a akademických debát 
(úsmev, pozn. redakcie). Riešili sme spolu už nejaké projekty. 

Ako sa v tomto prostredí cítite?

Ja sa tu cítim perfektne. Jednak priestory piešťanskej knižnice sú skvelé a aj ľudia, čo sa tu zišli, sú 
rovnako skvelí. Myslím, že takéto akcie sú jednoznačne prínosom.  


